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ALGEMEEN BESTUUR ORIONIS WALCHEREN 

 

DATUM VERGADERING  VERSLAG VOOR PUBLICATIE VASTGESTELD OP: 

17-11-2022   19-12-2022 

  

LOCATIE    

Orionis Walcheren 

 

AANWEZIG: 

De heer A. Vader  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer G. Sips   Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer J. Portier  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer J. Louws  Voorzitter AB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer E. Tuk   Lid AB en wethouder gemeente Veere 

 

TEVENS AANWEZIG: 

De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren 

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

TOEHOORDER: 

De heer A. Soplantila 

 

AFWEZIG: 

De heer R. de Visser  Lid AB en wethouder gemeente Veere 

Mevrouw W. Treurniet  Lid AB en wethouder gemeente Middelburg 

 

 

 

01. OPENING, MEDEDELINGEN EN VASTSTELLEN AGENDA 

a  Opening 

De heer Louws heet allen welkom en opent de vergadering. Er zijn 2 afmeldingen van de heer De 

Visser en mevrouw Treurniet. 

In gezamenlijk overleg is de vergadering van 20-10 komen te vervallen en komen de meeste 

agendapunten in dit overleg terug. Wel is per mail een akkoord gevraagd en verkregen op 

agendapunt 4a Nota AB 22 061 Accountantskeuze. Besluitnummer a20221022-01: Het AB besluit 

Deloitte te benoemen als accountant voor de periode 2022-2025.  

b. Mededelingen 

-  De heer Guise geeft aan dat hij, in overleg met de voorzitter, vanaf heden zijn 

mededelingen in het AB zal doen, zodat alle bestuursleden tegelijkertijd worden 

geïnformeerd. 

-  Als eerste maakt hij melding van het overlijden van een medewerker van het 

Werkleerbedrijf. Mede namens het bestuur heeft de heer Guise een condoleancekaart 

verzonden. Het wordt door het bestuur op prijs gesteld ook over deze trieste berichten te 

worden geïnformeerd.  

-  Ook meldt hij presentaties / workshops door Orionis bij het jaarevent van de VNG en bij het 

aanstaande congres van Divosa. Beiden over de methode Werken naar Vermogen. In dit 

verband is de heer Guise ook benaderd door de Universiteit Tilburg die zich in wil zetten 

voor een wetenschappelijke validatie van de methode.  

- De heer Guise nodigt de bestuursleden uit eens een dagdeel mee te werken binnen het 

project Wonen Werken in de Wijk. Dit project is een samenwerking van Orionis met de 

Walcherse Woningbouwcorporaties. Hierbij worden jonge kandidaten van Orionis 

begeleidt bij het doen van klussen voor buurtbewoners in de verschillende wijken. Dit 

initiatief draagt bij aan de leefbaarheid in de wijken en tegelijkertijd leren de jongeren 

vakvaardigheden, waarmee zij hun kansen op de arbeidsmarkt vergroten. De heren 
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Vader en Portier zien in het project een directe link met de opzet van de wijkbuurtteams in 

Vlissingen. 

- In het eerstkomende overleg van de Arbeidsmarktregio wordt door middel van een korte 

pitch gevraagd in ieder geval van de beschikbare € 1,5 miljoen voldoende (1/3) middelen 

vrij te maken voor de uitvoering van de methode Werken naar Vermogen (door Orionis) 

en het Participatielab (door Scalda). De heer Louws geeft aan dat definitieve besluiten 

hierover in het bestuursoverleg ‘De Zeeuwse Werkkamer’ worden genomen. Hij heeft 

zojuist met de heer Guise afgesproken dat hij zijn deelname aan dat overleg in 

samenwerking met Orionis Walcheren zal voorbereiden.  

-  De heer Guise zal nog nadere informatie toezenden m.b.t. de verhelderingsvraag van de 

heer Vader naar aanleiding van door raadsleden gemaakte opmerkingen over 

vermeende terugloop in opdrachten bij het Werkleerbedrijf.  

-  De heer Guise meldt het bezoek van 2 Tweede Kamerleden aan Orionis op 21-11. De heer 

Louws sluit ook aan bij dit bezoek. 

-  Als laatste meldt de heer Guise dat hij tijdens de commissievergadering in Veere samen 

met de heer Dingemanse een verduidelijkende presentatie zal houden voor wat betreft 

de 3e en 4e Begrotingswijziging.  

De heer Vader gaat dat ook in gang zetten en kijkt wanneer de commissievergadering in 

Vlissingen plaatsvindt. De heer Louws doet hetzelfde voor Middelburg. 

-  De heer Tuk meldt, samen met de heer De Visser, op 08-11 een werkbezoek aan Orionis te 

hebben gebracht. Beiden vonden ze dit, zeker qua beeldvorming, zeer de moeite waard. 

Hij beveelt dit de andere bestuursleden van harte aan. De heer Sips heeft via zijn 

secretariaat al een verzoek ingediend.  

c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. VASTSTELLEN VORIG VERSLAG  

Met enkele tekstuele aanpassingen wordt het verslag goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag intern op Intranet en 

extern op de website van Orionis Walcheren gepubliceerd. 

Naar aanleiding van: 

De heer Guise meldt dat de betrokken beleidsmedewerker van de gemeente Middelburg zich 

buigt over de door hem aangekaarte problematiek van de scholieren die wel staan 

ingeschreven, maar niet meer naar school gaan en ook niet werken. De heer Portier meldt dat hij 

bestuurlijke contacten heeft met het Regionaal Bureau Leerlingzaken (RBL), waar het onderwerp 

ook besproken is geweest. Het initiatief om e.e.a. op de bestuurlijke agenda te plaatsen ligt bij de 

gemeenten zelf. 

 

3.  INGEKOMEN STUKKEN 

a. Brief VZG + Rapport afspraken over samenwerken met GR-en in Zeeland  

De voorzitter geeft aan dat de VZG met veel suggesties komt, maar dat die veelal procesmatig 

zijn ingegeven en praktisch gezien niet helemaal bij de betrokken GR-en aansluiten. Een 

voorbeeld hiervan zijn de voorstellen m.b.t. het indienen van stukken zoals Begrotingen of 

Begrotingswijzigingen. De doorlooptijd van deze stukken wordt erg lang en is dan niet meer in 

samenhang met de andere wettelijke voorschriften (uiterlijke termijn van indienen bij de Provincie 

bijvoorbeeld). Daarmee samenhangend komen in de toekomst meer onderwerpen voor een 

zienswijze van de Raden in aanmerking. Daarmee wordt ook de rol van een Algemeen Bestuur 

meer van belang. Dit heeft dan uiteraard ook weer inhoudelijke gevolgen voor de AB-agenda’s.  

De heer Vader geeft aan dat de suggesties uit het VZG rapport in de ambtelijke voorbereiding 

voor de geplande evaluatie van de GR Orionis Walcheren meegenomen moeten worden. Het is 

dan ook van belang dat de wensen van de bestuursleden m.b.t. hun rol als lid van het Algemeen 

Bestuur van een GR duidelijk is. 

De heer Dingemanse vult aan dat de wet op de GR reeds is gewijzigd en dat de komende 2 jaar 

ruimte is voor de implementatie.  
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Een Zeeuwse Werkgroep houdt zich bezig met de wettelijke wijzigingen en de aanbevelingen van 

de VZG. Daarnaast is een Walcherse inbreng ook belangrijk. Eind 2022 is bekend hoe het verdere 

proces gaat lopen. 

 

De voorzitter sluit dit onderwerp af met de melding dat de procesvoorstellen met belangstelling 

worden verwacht en de overweging om in de gemeenteraden nog te spreken over een 

verduidelijking van de AB-rollen. 

 

04.  TER BESLUITVORMING/VASTSTELLING 

Er zijn geen stukken te behandelen.  

 

05.  TER ORIËNTATIE / OPINIËRING / INFORMATIEF 
Er zijn geen stukken te behandelen. 

 

06.  STAND VAN ZAKEN ZEEUWSE WERKKAMER 

Orionis is vaak onderdeel van zaken die daar op de agenda staan. De heer Louws geeft aan dat 

hij een goede afstemming met Orionis en ambtelijke voorbereiding van belang acht om de juiste 

input te kunnen leveren. 

 

Daarnaast informeert de heer Louws bij zijn collega’s naar een mogelijke Walcherse aanpak voor 

het Regionaal Platform Fraudebestrijding. De heer Vader vult aan dat door een wetswijziging de 

gemeenten dit automatisch in hun pakket krijgen. De bestuurders sluiten dit onderling kort. 

 

07.  RONDVRAAG 

- Naar aanleiding van de afmelding van de heer Vader voor de vergadering van 15-12 

wordt ter plekke gekeken naar een alternatief. Dat wordt gevonden op maandag 19-12. 

Mevrouw Marlissa stemt e.e.a. met de secretariaten af.  

- De heer Guise stelt voor om in het nieuwe jaar steeds een inhoudelijk thema op de AB-

agenda te plaatsen. Dit wordt akkoord bevonden. 

 

08. SLUITING  

De heer Louws dankt allen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

  


